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Interpelacja KJ/09/12/2019 

w sprawie finasowania oświaty w gminie Zakroczym 

 

W związku z czekającą nas trudną decyzją odnośnie przyszłości szkoły podstawowej w 

Emolinku i oświaty w gminie Zakroczym proszę o udzielnie informacji:  

 

1. Jaka obecnie jest ilość zatrudnionych nauczycieli w Gminie Zakroczym, z 

wyszczególnieniem szkół i przedmiotów jakich nauczają (np. Szkoła 

Podstawowa w Zakroczymiu – historia – 2 nauczycieli (1,5 etatu)). 

  

2. Na jakie wydatki składa się kwota przeznaczona w budżecie na oświatę (z 

podziałem na szkoły), z uwzględnieniem jaka jej część przeznaczona jest na 

pensje dla nauczycieli.  

 

3. Jaki jest plan obłożenia i przewidywane zainteresowanie szkołami przez 

uczniów w gminie Zakroczym w latach 2020 – 2025.  

 

Odpowiedzi na powyższe pytanie są mi potrzebne w celu poszerzenia wiedzy, w kwestii 

zarządzanie oświatą w naszej gminie. Zwarzywszy na fakt, iż jest to moja pierwsza kadencja.  

Proszę o odpowiedź do 08.01.2020 roku.  

 

Odpowiedź proszę kierować 

w formie elektronicznej na adres: 

kamil.janczarek@zakroczym.pl 
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